

The Chinese New Year also called Spring Festival is the most important festival for all us. The festival traditionally begins from the first day of the first month in the Chinese Lunar calendar.

中國新年也稱為春節，是我們所有人最重要的節日。傳統上，這個節日自中國農曆正月初一開始。

中国新年也称为春节，是我们所有人最重要的节日。传统上，这个节日自中国农历正月初一开始。

Chinese New Year's Eve is known as Chu Xi which means year past eve, all family members get together on New Year's Eve to have a big meal, at the same time everyone celebrates to each other at about twelve o'clock. Some parents and children light the firecrackers, the whole sky is lighted brightly.

春節前一晚被稱為“除夕”。除夕夜，全家人會聚在一起享用大餐，然後在午夜十二點相互恭賀新年。大人和孩子們會出去放鞭炮，七彩煙火點亮了整個夜空。

春节前一晚被称为“除夕”。除夕夜，全家人会聚在一起享用大餐，然后在午夜十二点相互恭贺新年。大人和孩子们会出去放鞭炮，七彩烟火点亮了整个夜空。

We can watch the fireworks excitedly, how busy it is but in recent years due to the requirements of environment protection people seldom set off firecrackers. On the first early morning of one year, many people get up early and they stick the reversed Fu which represented that the happiness is coming.

我們可以興奮地觀賞空中迸射的煙花。但近年來因環保要求，很多地方已經禁止放煙火了。一年的第一個清晨，很多人會早早起床，並在門上貼上代表“福到了”的倒貼“福”字。

我们可以兴奋地观赏空中迸射的烟花。但近年来因环保要求，很多地方已经禁止放烟火了。一年的第一个清晨，很多人会早早起床，并在门上贴上代表“福到了”的倒贴“福”字。

They also hang some couplets on the front door and stick white paper cuttings on the windows. The Chinese New Year lasts 15 days, during the 15 days, we always visit our relatives from door to door.

人們還會在門上掛對聯，在窗戶上貼剪紙。春節一共 15 天，在這 15 天中，我們會挨家挨戶地探親訪友。

人们还会在门上挂对联，在窗户上贴剪纸。春节一共 15 天，在这 15 天中，我们会挨家挨户地探亲访友。

At that time children are the happiest because they can get many red packets from their parents, grandparents, uncles, aunts, and so on. The last day of the Chinese New Year is another festival, it's called Lantern festival, that is all about Spring festival.

過年時，孩子們是最開心的，因為他們可以從父母、祖父母、叔叔、阿姨等那裡得到很多紅包。農曆新年的最後一天是“元宵節”。這就是關於春節的所有傳統習俗。

过年时，孩子们是最开心的，因为他们可以从父母、祖父母、叔叔、阿姨等那里得到很多红包。农历新年的最后一天是“元宵节”。这就是关于春节的所有传统习俗。